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Referat fra Driftsstyremøtet 4. mai 2017 kl. 18.00. Tveita skole  
 
 

Til stede Sven Erik Johansen, Ragni Arnesen, Stein Frost, John Søraa, Trine Chrillesen, 

Nils Andre Kragholm, Katrine Jørgensen, Cathrine Mortensen 

 

 

1. Godkjenning av saksliste 

    Sakslisten godkjent.  

     

 

2. Godkjenning av referat fra 9.03.2017 

    Referat godkjent 

 

3. Nytt fra skole, AKS, FAU og bydelen. 

    FAU forteller om 17. mai forberedelser og arrangementet på skole den dagen.  

    Skolen orienterer om forberedelser til 17. mai. 

    Skolen er ferdig med rekrutteringsprosessen for neste skoleår, det er foretatt seks  

    nyansettelser. To av disse stillingene er knyttet til "Mer læring"-midler og skal brukes til å  

    forsterke opplæringen i lesing, regning og norsk språk på 1.-4. trinn. 

    Skolen hadde ca 130 søkere til disse stillingene. 

     

     

 

4. Kvartalsrapportering 

     Rektor la frem økonomirapporter for 1. kvartal for både skole og AKS. 

     Rapportene var vedlagt innkallingen. Skolen har for 1. kvartal et merforbruk på 0,23 %,  

     som tilsvarer 24.444 kr. 

     AKS har et merforbruk på 13,04 %, noe som tilsvarer 55.696 kr 

 

 

5. Oppgradering av Tveita skole 

    Rektor orienterte om fremdrift i paviljongprosjekt (2017) og permanent utvidelse (2020) av  

    Tveita skole. Paviljongarbeidene er igangsatt. Det er gjennomført 1. brukermøte for den  

    permanente utvidelsen.  

  

 

6. Skolebehovsplan 

 Ny skolebehovsplan er ute på høring. Driftsstyret støtter behovet som er beskrevet, men 

ønsker å uttale seg om at Tveita skole ikke har tilfredsstillende gymsal. Rektor skriver et 

utkast til uttalelsen og sender på mail til DS-medlemmene. 



 

Eventuelt: 

Dette var skoleårets siste møte, i følge møteplanen. Det kan kalles inn til Driftsstyremøte ved 

behov, saker meldes DS-leder Trine Chrillesen. 

 

 

 

 

 

Cathrine Mortensen, 

referent 

 

 

 

 


